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Hoe zorgen wij ervoor dat 1 (scholen) + 1 (werkveld) 3 wordt?  

  
Weergave van het gesprek. Dit is niet uitputtend maar geeft wel de hoofdlijnen weer. 
 

• Bij verschillende scholen (MBO en HBO) wordt gewerkt met projecten (klein) waarbij uitgegaan 
wordt van beroepstaken. Binnen de projecten bedrijfsbezoeken en gastlessen. Doel is om vanaf 
dag 1 studenten te prikkelen met realistische opdrachten. 

• Er wordt een zorg uitgesproken over de dalende studentenaantallen, scholen geven aan dat ze 
hierom breder moeten opleiden om de opleiding betaalbaar te houden. Hierdoor is er vooral bij 
specialistische laboratoria meer begeleiding nodig bij een stagiair. De win-win gedachte komt 
hierbij in het gedrag. 

• Het idee wordt geopperd om een aantal specifieke keuzedelen binnen het MBO landelijk aan te 
bieden. Dit zou online en via e-learning kunnen met een aantal intensieve dagen op locatie. 
Het is noodzakelijk dat hierover vooraf goede afspraken gemaakt worden o.a. over bekostiging. 
Organisatie moet niet onderschat worden. 

• Binnen het HBO de specialisatie aanbieden in minorvorm. 

• Studenten gaan op stage en maken kennis met het bedrijfsleven, het zou goed zijn als de 
docenten ook op stage ga. Dit zou een prioriteit van de opleiding moeten zijn. 

• Er is gesproken over de bedreiging van automatisering, studenten kiezen hierdoor minder voor 
bepaalde specialisaties. Dit kun je ook als een kans zien, de robot doet het werk en de specials en 
uitval op de robot worden dor de analist opgepakt. Dit maakt het werk uitdagender. 
Verwachtingsmanagment richting de student. 

• Mogelijkheden VR benutten om studente al in een vroeg stadium te laten ervaren wat het 
werkveld inhoudt. 

• Er was een verzoek om een meerjarenplan voor stages op te stellen tussen school en bedrijf 
waaraan beide partijen zich houden. Op deze manier weet je waar je aan toe bent. Wellicht in 
regio’s waar een bedrijf met 1 school te maken heeft gemakkelijker te realiseren dan op plekken 
waar een bedrijf stagiaires van meerdere scholen ontvangt. 

• Als algemene opmerking werd nog meegegeven dat 40 uur stage per week teveel is zeker als een 
student nog niet teveel mag doen op de stageplek. 

Wat we nog mee willen geven 

• We hebben nu over de student gepraat en wat hij zou willen, volgende keer ook studenten 
vragen om mee te praten. 1+1 =3 het zou zomaar kunnen dat de student nummer 3 is. 

 
 

 
 


